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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πάνω από 12.000 αποχωρήσεις νοσηλευτών από τα
νοσοκομεία

Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

176.57 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΕΔΗΝ:

Πάνω από 12.000 
αποχωρήσεις 
νοσηλευτών 
από τα νοσοκομεία
Λόγο για 12.000 αποχωρήσεις νοση

λευτών από τα νοσοκομεία τα τελευταία 
χρόνια κάνει η ΠΟΕΔΗΝ με αφορμή τη 
12η Μαΐου, Παγκόσμια Ημέρα του Νο
σηλευτή.
Σε ανακοίνωσή της αναφέρει μεταξύ 

άλλων ότι «η πλειοψηφία του νοσηλευ
τικού προσωπικού στη χώρα μας εργά
ζεται κάτω από αντίξοες συνθήκες. 
Οι 12.000 και πλέον αποχωρήσεις νοση
λευτών από τα δημόσια νοσοκομεία της 
χώρας τα τελευταία χρόνια και η επακό
λουθη μείωση του ανθρώπινου δυναμικού 
λόγω ελάχιστων προσλήψεων στα χρόνια 
της κρίσης, καθώς και οι εξαντλητικοί 
ρυθμοί εργασίας οδηγούν συχνά σε επαγ
γελματική εξουθένωση.

Ενδεικτικά, η αναλογία νοσηλευτικού 
προσωπικού προς τον πληθυσμό στη 
χώρα μας είναι 3,3 νοσηλευτές/ 1.000 
κατοίκους ενώ η αντίστοιχη αναλογία 
στην Ε.Ε. είναι 8,4 νοσηλευτές/ 1.000 
κατοίκους. Χαμηλότερα από την Ελλάδα 
είναι το Μεξικό (2,9/1.000) και η Τουρκία 
(1,9/1.000). Στην πρώτη θέση βρίσκεται 
η Νορβηγία με 17,7 νοσηλευτές/1.000 
κατοίκους ενώ ο μέσος όρος στις χώρες 
του ΟΟΣΑ, είναι 9 νοσηλευτές/1.000 κα
τοίκους».
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1  και το σοκ της απώλειας εί-
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

674.83 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Την ώρα που η κοινή γνώ
μη παραμένει «μουδιασμέ
νη» από τον θάνατο του 5,5 
μηνών βρέφους, το οποίο 
ξεχάστηκε από τον πατέρα 
του μέσα στο αυτοκίνητο, 
με συνέπεια να «σβήσει» 
από θερμοπληξία και έλ
λειψη οξυγόνου,ακόμη πιο 
τραγικές διαστάσεις δίνει 
στην αδιανόητη υπόθεση 
η αποκάλυψη ότι ο 37χρο- 
νος και η 27χρονη σύζυγός 
του είχαν την πρώτη συνά
ντησή τους μετά την τρα
γωδία!
Σύμφωνα με όσα είδαν το 
φως, η νεαρή γυναίκα, που 
είδε τον κόσμο της να γκρε
μίζεται από τη μία στιγμή 
στην άλλη, ζητούσε επίμο
να να δει τον σύζυγό της 
από κοντά. Την έκκληση 
της μητέρας έκαναν δεκτή 
οι αστυνομικές Αρχές και 
έτσι η 27χρονη και ο 37χρο- 
νος συναντήθηκαν επί περί
που ένα τέταρτο της ώρας

μέσα σε χώρο του Γενικού 
Νοσοκομείου Αρτας, όπου 
νοσηλεύονται και οι δύο σε 
άθλια ψυχολογική κατά
σταση. Κατά τις ίδιες πλη
ροφορίες, οι γονείς του 5,5 
μηνών κοριτσιού, οι οποίοι 
είχαν παντρευτεί με πολιτι
κό γάμο πριν από εννέα μή
νες, καθώς εκείνη την περί
οδο η 27χρονη ήταν έγκυος, 
ξέσπασαν σε γοερά κλάμα
τα αγκαλιασμένοι!

Στο μεταξύ, σοκαρισμέ- 
νοι οι συγγενείς και ol φίλοι 
τόυ ζευγαριού από την Αρ
τα δεν μπορούν να πιστέ
ψουν το μεγάλο κακό που 
χτύπησε την οικογένεια του 
αβάφτιστου βρέφους, που 
έμελλε να βρει φρικτό θά
νατο από την εγκληματι
κή αφηρημάδα του πατέ
ρα του.

Από το στόμα τους 
βγαίνουν μόνο λόγια πα
ρηγοριάς, καθώς ο πόνος 
και το σοκ της απώλειας εί-
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1  και το σοκ της απώλειας εί-
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Espressonews.gr ► Ρεπορτάζ 1

ΣΑΝ ΑΓΚΑΛΙΑ!
ναι δυσβάσταχτα. «Ο ανι
ψιός μου είναι αναίσθη
τος μέσα στο νοσοκομείο. 
Το αγαπούσε αυτό το παι
δί. Είναι σε αφασία έπειτα 
από αυτό που έγινε» δήλω
σε θείος του 37χρονου πατέ
ρα και πρόσθεσε: «Δεν κα
τάλαβε ότι ξέχασε το παιδί. 
Κάθε πρωί το πήγαινε αυ
τός στο σχολείο και η μητέ
ρα το έπαιρνε τα μεσημέρια. 
Είναι συγκλονισμένος».

Συντετριμμένος ο θείος 
της 27χρονης μητέρας, στην 
οποία παρέχεται ψυχολογι
κή και ιατρική υποστήριξη, 
τόνισε από την πλευρά του 
ότι το ζευγάρι δεν είχε προ
βλήματα. «Δεν είχα ακού
σει ποτέ τίποτα. Τι να πεις; 
Ο άνθρωπος άμα αφαιρέ- 
θηκε, άμα σταμάτησε το 
μυαλό να λειτουργεί...» είπε.

Ο 37χρονος υπάλληλος 
του ΔΕΔΔΗΕ, ο οποίος με
ταφέρθηκε προχθές στην 
Ψυχιατρική Κλινική του

Νοσοκομείου Αρτας, ανα
μένεται να οδηγηθεί σήμε
ρα το πρωί στον ανακριτή, 
προκειμένου να απολογηθεί 
για την κατηγορία της θα
νατηφόρας έκθεσης ανηλί
κου.

Η κηδεία του 5,5 μηνών 
κοριτσιού θα γίνει στις 12.00 
αύριο το μεσημέρι στην 
Περδικορράχη. Για να τα
φεί, όμως, με θρησκευτι
κή τελετή θα πρέπει να έχει 
βαφτιστεί, κάτι που σημαί
νει ότι θα προηγηθεί μια ει
δική ευχή από τον ιερέα, με 
την οποία το άτυχο κορι
τσάκι θα πάρει τα ονόματα 
Λυδία Ελένη. Σύμφωνα με 
τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλη Γιαννάκο, οι ψυχί
ατροι και οι ψυχολόγοι που 
παρακολουθούν τους γο
νείς έχουν δώσει άδεια, που 
έχει διαβιβαστεί και στις 
Αρχές, ώστε να παραστούν 
αμφότεροι στην κηδεία του 
παιδιού τους!
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1  ^ To πρώτο τετ α τετ ίου ζευγαριού μετά τον θάνατο
του παιδιού tous... το ξέχασε ώρεε. Τα φώτα εί ...

Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

804.71 cm² Κυκλοφορία: 2510

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

I lupuuc I ress

^ To πρώτο τετ α τετ ίου ζευγαριού μετά τον θάνατο του παιδιού tous...

Συγκλονισμένο είναι το πανελλήνιο με τον 
θάνατο του 5,5 μηνών βρέφουε στην Άρτα 
που άφησε την τελευταία του πνοή στο 
αυτοκίνητο, όταν ο 37xpovos πατέραε του 
το ξέχασε ώρεε. Τα φώτα είναι στραμμένα 
στουε τραγικούε γονείε, με τιε 
πληροφορίεε να αναφέρουν πωε 
συναντήθηκαν μέσα στο νοσοκομείο τηε 
Άρταε.

Η
27χρονη και ο 37χρονοε, που νοσηλεύεται φρουρού
με vos, συναντήθηκαν χτεε νωρίε το πρωί. Η νεαρή μη
τέρα ζητούσε να δει τον πατέρα του παιδιού τηε. «Σαε 
παρακαλώ, αφήστε με να τον δω» κι έτσι από την Αστυνομία 

δόθηκε ειδική άδεια να γίνει η συνάντηση.Έμειναν μαζί περί
που ένα τέταρτο και σύμφωνα με το ρεπορτάζ, όλοι όσοι 
ήταν μπροστά δάκρυσαν. Το ζευγάρι είναι πολύ αγαπημέ
νο και η πρώτη κίνηση που έκαναν ήταν να αγκαλιαστούν, 
χωρίε να υπάρξει ξέσπασμα θυμού.

Όσοι γνωρίζουν το ζευγάρι μιλούν για δύο πολύ αγαπημέ- 
νουε γονείε, που λάτρευαν το παιδί τουε. Είχαν παντρευτεί τον

περασμένο Σεπτέμβριο με πολιτικό γάμο και το καλοκαίρι ετοι
μάζονταν να παντρευτούν με θρησκευτικό και να βαφτίσουν 
και το μωράκι τουε. Η μοίρα, όμωε, τουε έπαιξε πολύ άσχη
μο παιχνίδι και πλέον οι δύο γονείε βιώνουν το μεγαλύτε
ρο δράμα που θα μπορούσε να ζήσει κανείε. Η κηδεία του 
μωρού θα γίνει το Σάββατο στιε 12:00 το μεσημέρι στην 
Περδικορράχη Άρταε, όπου θα παρίστανται και οι δύο γο
νείε.

«Η μητέρα έχει αρχίσει να δίνει 
ελαφρυνιικά στον σύζυγό τηε»__________

0 Μιχάληε Γιαννάκοε, πρόεδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ, μίλησε στο 
Mega για τον θάνατο του βρέφουε και την κατάσταση που βρί
σκονται σήμερα οι γονείε που νοσηλεύονται στην ψυχιατρική 
κλινική του νοσοκομείου. «Η μητέρα από χθεε είναι καλύτε
ρα, άρχισε να δίνει ελαφρυντικά στον σύζυγό τηε και ζήτη
σε να τον δει. Τον είδε το πρωί περίπου στιε δέκα η ώρα και 
πάλι το μεσημέρι ζήτησε και είδε η μητέρα του βρέφουε 
τον σύζυγό τηε», τόνισε ο Μιχάληε Γ ιαννάκοε.

Ειδικά για την κατάσταση του πατέρα ο κ. Γ ιαννάκοε είπε 
πωε «ο πατέραε είναι σε άσχημη κατάσταση, είναι σε σοκ. Οι 
γιατροί έχουν δώσει και στουε δύο γονείε άδεια να παραστούν 
στην κηδεία του βρέφουε». Για τη συνάντηση που είχε το

ζευγάρι ανέφερε ο κ. Γ ιαννάκοε ότι η σύζυγοε είπε πωε 
δεν φταίει σε κάτι ο σύζυγόε τηε.

«Έπαθε θερμοπληξία, δεν είχε ρυθμιστικό 
μηχανισμό»___________________________

Στιε συνθήκεε που οδήγησαν ώστε το 5,5 μηνών βρέφοε, 
που είχε ξεχαστεί στο αυτοκίνητο του πατέρα του στην, να φύ
γει από τη ζωή μίλησε ο πρόεδροε τηε Ιατροδικαστικήε Εται- 
ρείαε, ΓρηγόρηεΛέων.

Μιλώνταε στην ΕΡΤ ανέφερε πωε όταν ένα παιδί αυτήε 
τηε ηλικίαε, παραμείνει σε μια καμπίνα ενόε αυτοκινήτου, 
αυτή αρχίζει και θερμαίνεται με αποτέλεσμα να αναπτύσ
σει πολύ μεγαλύτερεε θερμοκρασίεε, σε πολύ γρήγορο 
χρονικό διάστημα.

«Το βρέφοε δεν έχει ανεπτυγμένο ένα θερμό ρυθμιστικό 
μηχανισμό, όπωε είναι αυτόε του ενήλικα και δεν μπορεί να 
αντιδράσει» εξήγησε ο κ. Λέων. Σύμφωνα με τον ιατροδικα
στή το βρέφοε υπέστη σοβαρή θερμοπληξία, κάτι που φά
νηκε και στα αποτελέσματα τηε νεκροψίαε νεκροτομήε.

Όσο για το σύνδρομο του ξεχασμένου μωρού είπε ότι είναι 
αρκετά σπάνιο στη χώρα μαε, όμωε, σε άλλεε χώρεε ιδιαίτερα 
στιε Ηνωμένεε Πολιτείεε «είναι φαινόμενα που δυστυχώε 
συμβαίνουν με μια συχνότητα όχι αμελητέα».
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1  Υπό κατάρρευση το Βενιζέλειο Νοσοκομείο
Ηράκλειου!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

301.65 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υπό κατάρρευση το Βενιζέλειο Νοσοκομείο Ηράκλειου!
Νέα στάση εργασίας από τους εργαζόμενους

«Στο πόδι» οι εργαζόμενοι του νοσοκομείου 
λόγω των τραγικών ελλείψεων

Σ
ε νέα στάση εργασίας προχώρη
σαν χτες οι εργαζόμενοι στο Βε- 
νιζέλειο Νοσοκομείο Ηρακλεί
ου, πραγματοποιώντας ταυτόχρονα 

μαζική συγκέντρωση στην πύλη, α
φού η κατάσταση με την έλλειψη 
προσωπικού σε όλους τους τομείς 
έχει φτάσει στο «μη παρέκει». Ο
πως καταγγέλλουν οι εργαζόμενοι, 
όσοι συνταξιοδοτούνται δεν αντικα
θίστανται, ενώ οι κακές έως και α
νασφαλείς συνθήκες εργασίας για 
ασθενείς και προσωπικό είναι πλέ
ον κανόνας. Αποτέλεσμα είναι η ε
ντατικοποίηση και η συσσωρευμέ- 
νη κόπωση, καθώς και οι καθηλωμένοι μισθοί, 
που οδηγούν σε κύμα παραιτήσεων γιατρών, 
νοσηλευτών και λοιπού προσωπικού.

Πιο πρόσφατες παραιτήσεις ήταν αυτές της 
διευθύντριας του Κέντρου Αίματος, που οδή
γησε στην υποβάθμιση της λειτουργίας του μο
ναδικού Ιατρείου Πήξης στην Κρήτη, της διευ
θύντριας του Ιατροπαιδαγωγικού Κέντρου Ηρα
κλείου, τριών χειρουργών της Χειρουργικής Κλι
νικής, δύο ακτινολόγων του τμήματος Υπερή
χων, ενός ακτινολόγου από το τμήμα Αξονικού 
Τομογράφου, του μοναδικού παιδονευρολόγου, 
μίας αναισθησιολόγου, παθολόγου, πνευμονο
λόγου... Ετσι, το ένα μετά το άλλο, τα τμήματα 
του νοσοκομείου βρίσκονται υπό κατάρρευση, 
ενώ στη ΜΕΘ λειτουργούν 11 από τα 15 προ- 
βλεπόμενα κρεβάτια και λόγω υποστελέχωσης 
πρόκειται να μειωθούν περαιτέρω.

Επίσης, οι υπάρχοντες αναισθησιολόγοι φτά
νουν να λειτουργήσουν μόνο τις 3 από τις 8 
χειρουργικές αίθουσες, ενώ ταυτόχρονα έχει 
κλείσει και το ιατρείο πόνου. Επιπλέον, λόγω ε
πικείμενων συνταξιοδοτήσεων αναμένεται και

άλλη μείωση χειρουργικών τραπέζιών.

Κλείνουν τμήματα 
το ένα μετά το άλλο

Σαν να μην έφταναν τα παραπάνω, τις τε
λευταίες μέρες ανακοινώθηκε ότι κλείνει το 
Διαβητολογικό Κέντρο, το οποίο λειτουργού
σε στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο, το οποίο μάλι
στα είναι και το μοναδικό στο νησί που παρέ
χει εξειδικευμένες υπηρεσίες (π.χ. αντλίες ιν
σουλίνης, διαβητικό πόδι). Σημειώνεται ότι το 
συγκεκριμένο κέντρο εξυπηρετεί ασθενείς ό
χι μόνο από την Κρήτη αλλά από ολόκληρο το 
νότιο Αιγαίο.

Οπως ανέδειξε ο Δημήτρης Φλυτζανής, μέ
λος της διοίκησης του Σωματείου εργαζομένων, 
σχεδόν σε όλα τα τμήματα αναγκάζονται οι για
τροί να δουλεύουν με εφημερίες πάνω από το 
νόμιμο όριο. Η Παιδιατρική Κλινική λειτουρ
γεί με «εντέλλεσθε», ενώ η Μονάδα Νοσηλεί
ας Νεογνών εδώ και μήνες με μετακινήσεις -

μπαλώματα από άλλο νοσοκομείο. Η Πνευμο- 
νολογική λειτουργεί οριακά. Οι κενές οργανι
κές θέσεις γιατρών προσεγγίζουν τις 40, όμως 
προκηρύχτηκαν μόνο 12, πολλές εκ των οποί
ων θα βγουν άγονες, λόγω έλλειψης κινήτρων 
Αντί για μόνιμες προσλήψεις, τα κενά μπαλώ
νονται με συμβασιούχους και μετακινήσεις, εί
τε με ιδιώτες γιατρούς με μπλοκάκι. Οι ασθε
νείς ωθούνται σε ακόμη περισσότερες πληρω
μές σε ιδιωτικούς ομίλους της Υγείας ή στα α
πογευματινά ιατρεία και προσεχώς σε χειρουρ
γεία των νοσοκομείων, αφού οι δωρεάν παρο
χές Υγείας ολοένα συρρικνώνονται.

Τις ευθύνες των κυβερνήσεων για την τραγι
κή αυτή κατάσταση, που μάλιστα «φιλοδοξού\ 
να επαναλάβουν τον "θρίαμβο"», αναδεικνύε 
με δήλωσή του, με αφορμή την κινητοποίηση 
ο Δημήτρης Βρύσαλης, πρόεδρος του Σωμα
τείου Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ και μέλος του ΓΣ 
της ΠΟΕΔΗΝ. «Η κάθε κυβέρνηση έως τώρο 
έβαζε από ένα λιθαράκι με κάθε νομοσχέδιό 
της. Αυτή την ώρα δεν θα τους επιτρέψουμε 
να μετατρέψουν το Βενιζέλειο Νοσοκομείο σε 
Κέντρο Υγείας. Ολοι στον αγώνα, μόνο ο λαόε 
σώζει την υγεία του λαού!», αναφέρει.

Στη συγκέντρωση των εργαζομένων παρα
βρέθηκε ο Δημήτρης Δουλουφάκης, φαρ
μακοποιός και πρόεδρος της Ενωσης Γονέω\ 
Δήμου Ηρακλείου, υποψήφιος βουλευτής τοι 
ΚΚΕ, δηλώνοντας ότι το σύνθημα «ή τα κέρδτ 
τους ή οι ζωές μας» περιγράφει ακριβώς τη\ 
κατάσταση στον χώρο της δημόσιας Υγείαι 
που έχουν διαμορφώσει όλες οι κυβερνήσεκ 
διαχρονικά τα τελευταία χρόνια. «Τώρα πρέπε 
να δυναμώσει ο αγώνας όλου του λαού για α 
ποκλειστικά δημόσια και δωρεάν Υγεία. Αυτό 
προϋποθέτει ένα ακόμα πιο ισχυρό ΚΚΕ στκ 
21 Μάη», σημείωσε.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Εχουμε ακόμη νωπό τι φέρνουν οι "δωρεές" του
"φιλεύσπλαχνου" επιχειρηματία»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

334.65 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΟΜΜΑΤΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΩΝ ΠΑΙΔΟΝ ΑΤΤΙΚΗΣ ΤΟΥ ΚΚΕ

«Εχουμε ακόμη νωπό τι φέρνουν 
οι "δωρεές" του "φιλεύσπλαχνου"
επιχειρηματία»

Ε
να ακόμα «καλοστημένο θεατρικό στο Παίδων "Αγία Σοφία"» 
καταγγέλλει η ΚΟ Νοσοκομείων Παίδων Αττικής του ΚΚΕ, με 
αφορμή τα «σούρτα φέρτα» γνωστού επιχειρηματία, με τη συ
νοδεία μάλιστα του υπουργού Υγείας θ. Πλεύρη, στο νοσοκο
μείο. Η επίσκεψη έγινε μάλιστα ...τελείως τυχαία συνοδεία καμέ
ρων, δυο βδομάδες πριν τις εκλογές, για να εισπράξουν «ευχαρι

στίες» από το προσωπικό για τις δωρεές στη ΜΑΦ νεογνών της Α’ 
Πανεπιστημιακής Παιδιατρικής Κλινικής.

Με νωπές ακόμα τις μνήμες από τη μετατροπή της μοναδικής 
δημόσιας Παιδοογκολογικής κλινικής σε ΝΠΙΔ και την παράδο
σή της σε εφοπλιστές, η ΚΟ υπενθυμίζει τι σημαίνουν οι «δωρεές 
του κάθε φιλεύσπλαχνου επιχειρηματία»;

«Την ίδια στιγμή που όλες οι κυβερνήσεις διαχρονικά δεν φορολο
γούν τους εφοπλιστές, ενώ όλοι εμείς οι εργαζόμενοι πληρώνουμε 
χιλιάδες ευρώ, είναι προκλητικό να τους ευχαριστούμε κιόλας και 
να νιώθουμε και υπόχρεοι... Είναι προκλητικό, όταν φάνηκε ξεκά
θαρα με το Παιδοογκολογικό ότι με όχημα τις δωρεές, όλο αυτό 
αποσκοπεί στο να εγκαθιδρύεται στη συνείδηση του κάθε εργα
ζόμενου και γονιού το "τι να κάνουμε, αφού όλες οι κυβερνήσεις 
μειώνουν συνεχώς τα λεφτά του κρατικού προϋπολογισμού, ας πε
ριμένουμε από κάποιον επιχειρηματία να μας χρηματοδοτήσει...".

Στην περίπτωση του Παιδοογκολογικού, φυσικά, αυτό οδήγη
σε στη δωρεάν παραχώρηση όλων των κλινικών, του έργου τους, 
των κτιριακών εγκαταστάσεων κ.λπ. στον δωρητή - επιχειρημα
τία, ο οποίος πλέον θα διαχειρίζεται όλα τα έσοδα και έξοδα αυ
τού του κέντρου».

«Η Υγεία δεν μπορεί να στηρίζεται στον κάθε "καλοθελητή" που 
οι δωρεές του μπορεί να αποσκοπούν από την προσωπική του φι
λοδοξία μέχρι και τελικά στο να οικειοποιηθεί δωρεάν δημόσιες δο
μές των νοσοκομείων», ξεκαθαρίζει η Οργάνωση του ΚΚΕ, αναδει- 
κνύοντας την απαίτηση για δωρεάν υπηρεσίες, δωρεάν υλικοτεχνι- 
κό εξοπλισμό, αποκλειστικά από τον κρατικό προϋπολογισμό. «Δεν 
γίνεται να ξεφραγκιαζόμαστε οι εργαζόμενοι στους φόρους, στις 
εισφορές κ.λπ. και οι εφοπλιστές να βγαίνουν λάδι και με τις δικές

μας πλάτες να κάνουν τις φιέστες τους», αναφέρει και συμπληρώνει:
«Φυσικά, δεν μας εκπλήσσει η στάση του κυρίου Πλεύρη και της 

κυβέρνησής του, αφού το έχουν παραδεχτεί ότι έτσι θέλουν να λει
τουργούν τά δημόσια νοσοκομεία, με Συμπράξεις Δημόσιου και Ι
διωτικού Τομέα, με έσοδα - έξοδα κ.λπ. Αυτό είναι το ΕΣΥ που ο
νειρεύονται.

Δεν μας εκπλήσσει και η στάση των ΜΜΕ, που έτρεξαν να κα- 
λύψουν το γεγονός, όταν όμως εκατοντάδες εργαζόμενοι και γο
νείς απεργούσαμε και διαμαρτυρόμασταν για καλύτερες συνθήκες 
νοσηλείας για τα παιδιά μας, για να μην κλείσουν μοναδικά τμήμα
τα του νοσοκομείου όπως το Ανοσολογίας - Ιστοσυμβατότητας 
για να μην ιδιωτικοποιηθεί το Παιδοογκολογικό, μάλλον είχαν χά
σει τον δρόμο τους...

Πρέπει να πάρουμε θέση! Δεν μπορούμε να τους αφήσουμε vc 
αλωνίζουν και να τους λέμε και "ευχαριστώ" για τις δωρεές τους 
που είναι ουσιαστικά δικά μας λεφτά. Καλούμε κάθε εργαζόμενο 
στο Παίδων να βγάλει τα συμπεράσματά του. Να παλέψει μαζί μ£ 
το ΚΚΕ για την Υγεία που έχουμε ανάγκη εμείς και τα παιδιά μας 
για δωρεάν δημόσια Υγεία για όλους».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συναντήθηκαν χθες οι yovris του βρέφουβ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

567.38 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συναντήθηκαν χθεβ 
οι yovris του βρέφουβ
Μετά τον θάνατο του 5,5 μηνών μωρού το οποίο ο πατέρας ξέχασε 
μέσα στο αυτοκίνητο, βρέθηκαν σε χώρο του Νοσοκομείου Αρτας

Το αυτοκίνητο όπου έχασε τη ζωή του το 
βρέφος. Ενθετες: Ο πατέρας και η μητέρα

-π'·

ην ώρα που η κοινή γνώμη παραμέ
νει «μουδιασμένη» από τον θάνατο του 
5,5 μηνών βρέφους, το οποίο ξεχάστηκε 
από τον πατέρα του μέσα στο αυτοκίνητο, 
με συνέπεια να «σβήσει» από θερμοπλη

ξία και έλλειψη οξυγόνου, ακόμη πιο τραγικές δια
στάσεις δίνει στην αδιανόητη υπόθεση η αποκάλυψη 
ότι ο 37χρονος και η 27χρονη σύζυγός του είχαν την 
πρώτη συνάντησή τους μετά την τραγωδία!

Σύμφωνα με όσα είδαν το 
φως, η νεαρή γυναίκα, που είδε 
τον κόσμο της να γκρεμίζεται από 
τη μία στιγμή στην άλλη, ζητού
σε επίμονα να δει τον σύζυγό της 
από κοντά. Την έκκληση της μητέ
ρας έκαναν δεκτή οι αστυνομικές 
Αρχές και έτσι η 27χρονη και ο 
37χρονος συναντήθηκαν επί πε
ρίπου ένα τέταρτο της ώρας μέσα 
σε χώρο του Γενικού Νοσοκομεί
ου Αρτας, όπου νοσηλεύονται και 
οι δύο σε άθλια ψυχολογική κα
τάσταση. Κατά τις ίδιες πληροφο
ρίες, οι γονείς του 5,5 μηνών κοριτσιού, οι οποίοι εί
χαν παντρευτεί με πολιτικό γάμο πριν από εννέα μή
νες, καθώς εκείνη την περίοδο η 27χρονη ήταν έγκυ
ος, ξέσπασαν σε γοερά κλάματα αγκαλιασμένοι!

Στο μεταξύ, σοκαρισμένοι οι συγγενείς και οι φίλοι 
του ζευγαριού από την Αρτα δεν μπορούν να πιστέ
ψουν το μεγάλο κακό που χτύπησε την οικογένεια του 
αβάφτιστου βρέφους, που έμελλε να βρει φρικτό θάνα
το από την εγκληματική αφηρημάδα του πατέρα του.

Από το στόμα τους βγαίνουν μόνο λόγια παρη
γοριάς, καθώς ο πόνος και το σοκ της απώλειας είναι

δυσβάσταχτα. «Ο ανιψιός μου είναι αναίσθητος μέσα 
στο νοσοκομείο. Το αγαπούσε αυτό το παιδί. Είναι σε 
αφασία έπειτα από αυτό που έγινε» δήλωσε θειος του 
37χρονου πατέρα και πρόσθεσε: «Δεν κατάλαβε ότι ξέ
χασε το παιδί. Κάθε πρωί το πήγαινε αυτός στο σχο
λείο και η μητέρα το έπαιρνε τα μεσημέρια. Είναι συ
γκλονισμένος».

Συντετριμμένος ο θείος της 27χρονης μητέρας, 
στην οποία παρέχεται ψυχολογική και ιατρική υπο

στήριξη, τόνισε από την πλευρά 
του ότι το ζευγάρι δεν είχε προ
βλήματα. «Δεν είχα ακούσει πο
τέ τίποτα. Τι να πεις; Ο άνθρωπος 
άμα αφαιρέθηκε, άμα σταμάτησε 
το μυαλό να λειτουργεί...» είπε.

Ο 37χρονος υπάλληλος του 
ΔΕΔΔΗΕ, ο οποίος μεταφέρθηκε 
προχθές στην Ψυχιατρική Κλινι
κή του Νοσοκομείου Αρτας, ανα
μένεται να οδηγηθεί σήμερα το 
πρωί στον ανακριτή, προκειμέ- 
νου να απολογηθεί για την κατη
γορία της θανατηφόρας έκθεσης 

ανηλίκου. Η κηδεία του 5,5 μηνών κοριτσιού θα γίνει 
στις 12 αύριο το μεσημέρι στην Περδικορράχη. Για να 
ταφεί, όμως, με θρησκευτική τελετή θα πρέπει να έχει 
βαφτιστεί, κάτι που σημαίνει ότι θα προηγηθεί μια ει
δική ευχή από τον ιερέα, με την οποία το άτυχο κορι
τσάκι θα πάρει τα ονόματα Λυδία Ελένη. Σύμφωνα με 
τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκο, οι ψυχί
ατροι και οι ψυχολόγοι που παρακολουθούν τους γο
νείς έχουν δώσει άδεια, που έχει διαβιβαστεί και στις 
Αρχές, ώστε να παραστούν αμφότεροι στην κηδεία του 
παιδιού τους!

Ο 37xpovos, 
ο onoios μεταφέρθηκε 

προχθέ8 σε ψυχιατρική 
κλινική, αναμένεται 
να οδηγηθεί σήμερα 

στον ανακριτή



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Οι θέσεις του ΚΚΕ για τη Δημόσια Υγεία
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

88.88 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι θέσεις 
του ΚΚΕ για 
τη Δημόσια Υγεία

Εκδήλωση με θέμα «Οι θέσεις του 
ΚΚΕ για τη Δημόσια Υγεία» πραγμα
τοποιεί η Τομεακή Επιτροπή Σερρών 
του ΚΚΕ σήμερα Παρασκευή στις 7 
μ.μ. στο ΔΙΠΑΕ Σερρών, στο αμφιθέ
ατρο Μηχανικών.

Την εκδήλωση θα προλογίσει ο Βαγ
γέλης Παπαμιχάλης, γιατρός νευρολό
γος, πρόεδρος της Ενωσης Νοσοκο
μειακών Ιατρών Σερρών, θα μιλήσουν:

Ηλίας Κονδύλης, ψυχίατρος, ανα
πληρωτής καθηγητής Πολιτικής Υγεί
ας - Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας 
στο Τμήμα Ιατρικής του ΑΠΘ, αντιπρόε
δρος της Διεθνούς Ενωσης για την Πο
λιτική Υγείας στην Ευρώπη (ΑΗΑΡΕ), ε
κλεγμένος στο ΔΣ του Ενιαίου Συλλό
γου ΔΕΠ στο ΑΠΘ, υποψήφιος βουλευ
τής Α’ Θεσσαλονίκης του ΚΚΕ.

Χαράλαμπος Βελιώτης, παιδίατρος 
νεογνολόγος, μέλος του ΔΣ του Ιατρι
κού Συλλόγου Σερρών, υποψήφιος βου
λευτής Σερρών του ΚΚΕ.

Φιλιώ Δίμηζα, M.Sc. PhD, χημικός - 
φαρμακοποιός, επιστημονική συνεργά
της, μεταδιδακτορική ερευνήτρια ΠΦΥ 
- Πολιτική Υγείας, Ιατρική ΑΠΘ, εκλέ
κτορας του Πανελλήνιου Φαρμακευ
τικού Συλλόγου (ΠΦΣ).



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στην... Εντατική το Βενιζέλειο
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

892.65 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΚΑΤΑΡΡΕΕΙ» ΛΕΝΕ 01 ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ - «ΔΙΝΟΥΜΕ ΛΥΣΕΙΣ» ΑΠΑΝΤΑ Η ΔΙΟΙΚΗΣΗ

Στην... Εντατική ιο Βενιζέλειο
Κ

άναμε το χρέος μας, μαζί 
με την 7η ΥΠΕ προκηρύ
ξαμε τις κενές θέσεις και 
μεσο-μακροπρόθεσμα στο 
Βενιζέλειο θα αποκαταστα
θεί το κλίμα αξιοπιστίας» απαντά η Διοίκηση 
στους αγανακτισμένους γιατρούς και εργαζό

μενους του Βενιζελείου που πραγματοποίησαν 
χθες κινητοποιήσεις κάνοντας λόγο για κατάρ
ρευση ενός νοσοκομείου που μετατρέπεται σε 
κέντρο υγείας, κάτι που δεν πρόκειται να επι
τρέψουν. "Η πόλη μας, οι πολίτες του Ηρα

κλείου, αλλά και οι εκατομμύρια επισκέπτες που 
έρχονται στο νησί μας κάθε χρόνο δεν έχουν την 
πολυτέλεια να μείνει το Ηράκλειο με ένα μόνο νο
σοκομείο (ΠΑΓΝΗ) και ένα αστικού τύπου κέντρο 
υγείας (Βενιζέλειο). Δεν θα το επιτρέψουμε, γιατί 
αυτό είναι ενάντια στο δημόσιο συμφέρον και 
ενάντια στο συνταγματικό δικαίωμα στην Υγεία. 
Για εμάς δεν υπάρχει προεκλογική περίοδος. 
Υπάρχει πρόβλημα στον τομέα της Υγείας" υπο
γραμμίζει η τριμελής επιτροπή των γιατρών και 
κάνει λόγο για τη χειρότερη εικόνα της τελευταίας 
20ετίας στο Βενιζέλειο. Σελίδα 5Φωτο αρχείου



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στην... Εντατική το Βενιζέλειο
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

ΚΑΤΑΡΡΕΕΙ ΤΟ ΒΕΝΙΖΕΛΕΙΟ

«Δεν αντέχουμε άλλο»

"Δεν αντέχουμε άΛΑο” 
Λένε οι γιατροί του ΒενιζεΛεϊου

ο Βενιζέλειο καταρρέει, βρίσκεται στη χειρό
τερη κατάσταση τηςτελευταίας20ετίας, μετα- 
τρέπεται σιγά σιγά σε κέντρο υγείας" λένε οι 
γιατροί που πραγματοποίησαν χθες στάση 
εργασίας, ενώ η Διοίκηση απαντά ότι έκανε το 

χρέος της προκηρύσσοντας τις κενές θέσεις και το κλίμα αξιοπι
στίας θα επανέλθει στο... "μεσο-μακροπρόθεσμο μέλλον".

Ωστόσο οι γιατροί μιλούν για πρωτοφανείς καταστάσεις και 
πρωτόγνωρες ελλείψεις σε προσωπικό. Η τριμελής επιτροπή των 
γιατρών μεταξύ άλλων επισημαίνει:

"Η έλλειψη προσωπικού σε όλους τους τομείς είναι πρωτοφα
νής. Όσοι συνταξιοδοτούνται δεν αντικαθίστανται. Οι κακές έως 
και ανασφαλείς συνθήκες εργασίας για ασθενείς και προσωπικό 
είναι πλέον κανόνας. Η εντατικοποίηση και συσσωρευμένη κό
πωση, καθώς και οι καθηλωμένοι μισθοί έχουν οδηγήσει σε κύμα 
παραιτήσεων γιατρών, νοσηλευτών και λοιπού προσωπικού.

Η παραίτηση τηςδιευθύντριαςτου κέντρου αίματος, που οδή
γησε στην υποβάθμιση της λειτουργίας του Ιατρείου Πήξης-μο- 
ναδικού στην Κρήτη, της διευθύντριας του Ιατροπαιδαγωγικού 
Κέντρου Ηρακλείου, τριών χειρουργών της Χειρουργικής Κλινι
κής, δύο ακτινολόγων του τμήματος Υπερήχων, ενός ακτινολόγου 
από το τμήμα Αξονικού τομογράφου, του μοναδικού παιδονευ- 
ρολόγου του «Βενιζελείου», μίας αναισθησιολόγου, παθολόγου, 
πνευμονολόγου είναι μια λίστα που δεν έχει τέλος...

Το ένα μετά το άλλο τα τμήματα του νοσοκομείου βρίσκονται 
υπό κατάρρευση.

Στη ΜΕΘ λειτουργούν 11 από τα 15 προβλεπόμενα κρεβάτια 
και λόγω υποστελέχωσης πρόκειται να μειωθούν περαιτέρω. Οι 
υπάρχοντες αναισθησιολόγοι φτάνουν να λειτουργήσουν μόνο 
τις 3 από τις 8 χειρουργικές αίθουσες, ενώ ταυτόχρονα έχει κλεί
σει και το ιατρείο πόνου. Επιπλέον, λόγω επικείμενων συνταξιο- 
δοτήσεων αναμένεται και άλλη μείωση χειρουργικών τραπέζιών.

Σχεδόν σε όλα τα τμήματα αναγκάζονται οι ιατροί να δου
λεύουν με εφημερίες πάνω από το νόμιμο όριο.

Η Παιδιατρική Κλινική λειτουργεί με «εντέλλεσθε», ενώ η Μο
νάδα Νοσηλείας Νεογνών εδώ και μήνες με μετακινήσεις-μπαλώ- 
ματα από άλλο Νοσοκομείο. Η Πνευμονολογική λειτουργεί 
οριακά. Το Τμήμα Επειγόντων και οι Παθολογικές παρά την υπο- 
στελέχωσή τους επιβαρύνονται καλύπτοντας εφημερίες στην πο
λύπαθη Παθολογική του νοσοκομείου Ρεθύμνου. Το Μικροβιο
λογικό αδυνατεί να καλύψει όλες τις εφημερίες. Δερματολόγος 
έχει μείνει μόνο ένας για την κάλυψη όλων των περιστατικών του 
νοσοκομείου και των τακτικών ραντεβού. Έχει μείνει ένας κυττα
ρολόγος, ο οποίος σε 1 χρόνο συνταξιοδοτείται. Και η λίστα δεν 
τελειώνει...

Οι κενές οργανικές θέσεις ιατρών προσεγγίζουν τις 40, όμως 
προκηρύχτηκαν μόνο 12, πολλές εκ των οποίων θα βγουν άγονες, 
λόγω έλλειψης κινήτρων".

Διοίκηση: "Κάναμε το χρέος μας"________
Η Διοίκηση από την πλευρά της αναφέρει:
"Είναι γεγονός, ότι στην δύσκολη μάχη κατά του κοροναϊού 

υπήρξαν παραιτήσεις ιατρικού προσωπικού (για τους οποίους εί
ναι απολύτως σεβαστό το δικαίωμα στην ελευθερία των προσω
πικών επιλογών τους).

Όμως σας γνωρίζουμε ότι κατά το τέλος του 2019, οι υπηρε- 
τούντες γιατροί του Βενιζελείου Νοσοκομείου ήταν 144 με 56 κε
νές οργανικές θέσεις.

Σήμερα στο νοσοκομείο υπηρετούν 162 γιατροί με 38 κενές 
θέσεις από τις οποίες οι 16 έχουν προκηρυχθεί ήδη. Επιπρόσθετα, 
πρέπει να αναφερθεί και η ύπαρξη 31 επικουρικών ιατρών, οι 
οποίοι καλύπτουν πολλά από τα υπάρχοντα κενά.

Επομένως οι κενές οργανικές θέσεις είναι μόλις 22, αν αφαιρε- 
θούν οι θέσεις που βρίσκονται σε προκήρυξη.

Όσον αφορά το νοσηλευτικό και λοιπό βοηθητικό προσωπικό, 
το 2019 οι κενές οργανικές θέσεις ήταν 107, ενώ σήμερα είναι 
54.

Το χρέος της Διοίκησης για κάλυψη των κενών θέσεων υλοποι
ήθηκε με τη προκήρυξη θέσεων ιατρών για την Αιμοδοσία, το 
Παιδοψυχιατρικό Τμήμα, το Χειρουργικό Τμήμα, το Ακτινολογικό, 
το Αναισθησιολογικό, την ΜΕΘ και πολλών άλλων Τμημάτων τα 
οποία κρίθηκαν ότι είχαν άμεση προτεραιότητα στην κάλυψη των 
στελεχιακών τους αναγκών".

Και καταλήγει:
"Η Διοίκηση του νοσοκομείου σε συνεργασία με την 7η ΥΠΕ

Νέο Δ.Σ. στον 
Σύλλογο Εργαζομένων
Νέο Δ.Σ. στον Σύλλογο Εργαζομένων του Νοσοκο
μείου Αγίου Νικολάου.
Η νέα σύνθεση του προεδρείου είναι:
Πρόεδρος: Μανουσάκης Γιώργος, 
Αντιπρόεδρος: Ηλιακής Κωστής,
Γενική γραμματέας: Τσαγκαράκη Ελευθερία, 
Αναπληρωτής γραμματέας: Μανισαλής Γιώργος, 
Ταμίας: Κουτουλάκης Ιωάννης,
Αναπληρωτής ταμίας: Γαλιοτζάκης Μανώλης, 
Μέλος, υπεύθυνος για θέματα συμβασιούχων: 
Γραμματσούλιας Δημήτρης.

έχει εξασφαλίσει την άμεση λειτουργική επάρκεια του νοσοκο
μείου, και η έλευση των νέων μονίμων ιατρών μέσω προκηρύ
ξεων θα εμπεδώσει το κλίμα της αξιοπιστίας και στο μεσο-μακρο
πρόθεσμο μέλλον".
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1  Υπό κατάρρευση το Βενιζέλειο !
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

528.12 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κατά το ήμισυ σε σχέση με το 2018 
μειώθηκε κατά το περασμένο έτος 
ο αριθμός των χειρουργικών επεμ
βάσεων στο Βενιζέλειο Νοσοκο
μείο Ηρακλείου. Αυτό επιβεβαίω
σε μιλώντας στη “Νέα Κρήτη”, κατά 
τη διάρκεια της χθεσινής κινητοποί
ησης των εργαζομένων - οι οποίοι 
έστειλαν το δικό τους μήνυμα για το 
μείζον ζήτημα της υηοστελέχωσης 
του ιδρύματος - ο χειρουργός και 
μέλος της Τριμελούς Επιτροπής του 
νοσοκομείου Γιώργος Κωστάκης.

Τ
ο 2018 ήταν η χρονιά peak 
για το Βενιζέλειο και είχε 
φτάσει να είναι 3ο στην Ελ
λάδα με επίσημα καταγε- 
γραμμένα στοιχεία σε αριθμό χειρουρ
γείων κατά μέσο όρο 12,5 με 13.000 χει

ρουργεία τονχρόνο. Η περσινή χρονιά ή
ταν 6.280, δηλαδή κάτω από τα μισά», α
νέφερε με νόημα ο κ. Κωστάκης.
Οι εργαζόμενοι του Βενιζελείου προ

χώρησαν χθες σε στάση εργασίας, δια- 
μαρτυρόμενοι για τις δραματικές ελλεί
ψεις στο προσωπικό. Μετά από μια σει
ρά από τμήματα του νοσοκομείου που έ
κλεισαν, όπως λένε οι εργαζόμενοι, σή
μα κινδύνου εκπέμπει και η Μονάδα Ε
ντατικής Θεραπείας: Οι 15 κλίνες της 
ΜΕΘ μειώθηκαν στις 12 και... αναμένε
ται να φτάσουν στις 10, λόγω της έλλει
ψης προσωπικού.
Όπως εξηγεί ο διευθυντής της ΜΕΘ κ. 

Ανέστης Κιούλπαλης, «δεν μπορούμε 
να λειτουργήσουμε τη Μονάδα σε πλή
ρη δραστηριότητα. Έχουμε μειώσει κά
ποια κρεβάτια και προσπαθούμε να κρα
τηθούμε!».
«Ξεπεράσαμε τα όρια, το βλέπετε... Σε 

όλα τα νοσοκομεία είναι το ίδιο!», πρό- 
σθεσε ο κ. Κιούλπαλης.
Οι εργαζόμενοι κάνουν λόγο για μια κα

τάσταση που όχι μόνο εγκυμονεί κινδύ
νους για την εύρυθμη λειτουργία του νο
σοκομείου, αλλά και για την ασφάλεια 
των ιατρικών π ράξεων που εκτελούνται. 
Ωςεκτούτου, κατάτηχθεσινή κινητοποί
ηση οι εργαζόμενοι έστειλαν σαφές μή
νυμα ότι το μαζικό κύμα φυγής προσω
πικού υπό την πίεση των αυξημένων α-

■ Στάση
πραγματοποίησαν 

χθες γιατροί 
και εργαζόμενοι του 

νοσοκομείου, με φόντο την 
• υποστελέχωση του ιδρύματος

ηαιτήσεων και του ήδη μειωμένου αριθ- 
μούτων γιατρών οδηγεί το Βενιζέλειο σε 
πλήρη κατάρρευση. Ο πρόεδρος νοσο
κομειακών γιατρών Ηρακλείου Αλέξαν
δρος Καφετζάκης έκανε λόγο για μια «τό
σο αποτυχημένη Διοίκηση, η οποία κατά- 
φερε σε σχετικά μικρό χρονικό διάστη
μα να υποβαθμίσει ένα από τα καλύτερα 
περιφερειακά νοσοκομεία τηςχώρας σε 
ένα νοσοκομείο που μέρα μετη μέραχά- 
νει τις υπηρεσίες του, και το οποίο σιγά- 
σιγά μετατρέπεται σε Κέντρο Υγείας Α- 
στικούΤύπου!».
«Συνεχίζουμε να αισθανόμαστε σαν λε

μονόκουπες! Στυμμένες λεμονόκουπες 
όμως, όχι γεμάτες. Οπότε το μήνυμα ή
ταν και παραμένει ότι, για να συνεχίσει 
το Βενιζέλειο να επιτελεί το έργο που ε- 
πιτελεί, χρειάζεται προσωπικό!», δήλω
σε ο γραμματέας της'Ενωσης Εργαζομέ
νων Βενιζέλειου Νοσοκομείου Ηρακλεί
ου, Τάσοςθελερίτης.
Εξάλλου, ο παθολόγος και μέλος της 

Τριμελούς Επιτροπής του Βενιζελείου 
Βαγγέλης Θαλασσινός επισήμανε πως 
«όταν πλέον καταρρεύσουν τμήματα και 
φύγει το προσωπικό, δε θα υπάρχει εύ
κολος τρόπος να αναστηλωθούν και να 
δημιουργηθούντμήματατα οποία έχουν 
ήδη καταρρεύσει. Γι' αυτόν τον λόγο, 
π ρέπει να γίνουν κινήσεις, έστω και στο... 
και πέντε». Ας σημειωθεί, πάντως, ότι η 
Διοίκηση του Βενιζελείου τονίζει σε ανα
κοίνωσή της ότι «η Διοίκηση του νοσοκο
μείου, σε συνεργασία με την 7η Υ.ΠΕ., έ
χει εξασφαλίσει την άμεση λειτουργική 
επάρκεια του νοσοκομείου, και η έλευση 
των νέων μόνιμων ιατρών, μέσω π ροκη- 
ρύξεων, θα εμπεδώσει το κλίμα της αξι
οπιστίας και στο μεσο-μακροπρόθεσμο 
μέλλον».

εργασίας

Οι εργαζόμενοι κάνουν λόγο για μια κατάσταση ηου όχι μόνο εγκυμονεί κινδύ
νους για την εύρυθμη λειτουργία του νοσοκομείου, αλλά και για την ασφάλεια 
των ιατρικών πράξεων ηου εκτελούνται.

Κατά τη χθεσινή κινητοποίηση, οι εργαζόμενοι 
έστειλαν σαφές μήνυμα ότι το μαζικό κύμα φυγής 

προσωπικού υπό την πίεση των αυξημένων απαιτήσεων 
και του ήδη μειωμένου αριθμού των γιατρών οδηγεί 
το νοσοκομείο αε πλήρη κατάρρευση
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1  Πανδημία υποστελέχωσης στα νοσοκομεία
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1160.55
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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ση ΓΚΝΙΛΟ ΜΟΕΟΚΟΜΕΙΟ 

----------ΠΕΙΡΑΙΑF4IKAJAX

Πανδημία υποστελέχωσης 
στα νοσοκομεία
Τα τεράστια κενά που καταγράφονται σε κρίσιμους τομείς μεγάλων νοσοκομείων 
φέρνει στη δημοσιότητα η Ένωση Ιατρών Νοσοκομείων 
Αθήνας-Πειραιά (ΕΙΝΑΠ)

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Τ
α κενά στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας μοιάζουν με άλυτο 
πρόβλημα, ειδικά όσο ακο
λουθούνται οι νεοφιλελεύθε
ρες πολίτικες της κυβέρνησης Μητσο- 

τάκη. Τελευταία περίπτωση αποτελεί 
το Νοσοκομείο Νίκαιας,

Τα στοιχεία που φέρνει στη δημο
σιότητα ηΈνωσιι Ιατρών Νοσοκομεί
ων Αθήνας-Πειραιά είναι αποκαλυ
πτικά. Η υποστελέχωση είναι τραγική 
στο Παθολογοανατομικό, στο Κύττα
ρο λογικό και στο Ακτινολογικό Τμή
μα του νοσοκομείου. Συγκεκριμένα, 
στο Παθολογοανατομικό Τμήμα, το 
οποίο αναλαμβάνει πάνω από 15.000 
βιοψίες τον χρόνο, λειτουργεί μόνο με 
3 μόνιμους γιατρούς και 1 επικουρικό 
αε αύνολο 5 οργανικών θέσεων. Λόγω 
του όγκου δε των περιστατικών έχει 
ήδη γίνει αίτημα για αύξηση των ορ
γανικών θέσεων στις 7, ώστε να απο
φεύγονται οι επικίνδυνες για την υγεία 
των ασθενών καθυστερήσεις στα απο
τελέσματα των βιοψιών, που μπορεί 
να φτάσουν τους 5 μήνες!

Στο μεταξύ, το Κυτταρολογικό Τμή
μα απειλείται με κλείσιμο, καθώς ο μο
ναδικός μόνιμος γιατρός συνταξιοδο- 
τείται σε 2 μήνες. Τέλος, στο Ακτινο
λογικό Τμήμα του νοσοκομείου η έλ
λειψη προσωπικού δημιουργεί πρό

βλημα και στην τακτική εφημερία του 
νοσοκομείου αλλά και στις εφημερίες, 
όπου η συμβολή του απεικονιστικού 
ελέγχου είναι απαραίτητη. Στο Τμήμα 
Υπερήχων, λοιπόν, υπηρετούν 3 μόνι
μοι γιατροί, ενώ υπηρετούσαν 8, στο 
Τμήμα Αξονικού Τομογράφου 5, ενώ 
ήταν 12, και στο κλααικό Ακτινολογι
κό μόνο 2 μόνιμοι γιατροί! Αυτό έχει 
ως αποτέλεσμα την περιστολή της τα
κτικής λειτουργίας του αξονικού το
μογράφου, στον οποίο πλέον δεν γί
νονται εξετάσεις σε εξωτερικούς ασθε
νείς (οι οποίοι με μαθηματική ακρίβεια 
ωθούνται στον ιδιωτικό τομέα), τις κα
θυστερήσεις στην εφημερία αλλά και 
στην πραγματοποίηση εξετάσεων σε 
νοσηλευόμενους ασθενείς και, φυσι
κά, την εξουθένωση του προσωπικού.

Απαράδεκτη κατάσταση
Την ίδια ώρα, οι εργαζόμενοι του 

Γ.Ν. Παμμακάριστος κρούουν το κα
μπανάκι του κινδύνου για την κατά
σταση που βιώνουν.Όπως επισημαί
νουν, εδώ καί 15 μήνες το Ακτινολογι
κό Τμήμα του νοσοκομείου λειτουργεί 
με μόνο 2 ακτινολόγους, ο ένας μάλι
στα επικουρικός με απόσπαση. Μόνο 
η μία ακτινολόγος γνωματεύει αξονι
κές, με αποτέλεσμα σε πολλές γενικές 
εφημερίες, αν και υπάρχει αξονικός, να 
διακομίζονται οι ασθενείς για διενέρ
γεια επείγουσας αξονικής σε άλλα νο
σοκομεία ή ιδιωτικά διαγνωστικά κέ

ντρα, καθώς δεν εφημερεύει γιατρός 
για να τις γνωματεύσει.

Στην Κεφαλονιά οι εργαζόμενοι του 
νοσοκομείου καταγγέλλουν ότι εδώ 
και χρόνια η Αιμοδοσίαλειτουργεί χω
ρίς γιατρό αιματολόγο και στηρίζεται 
μόνο σιις φιλότιμες προσπάθειες του 
προσωπικού της. Παράλληλα, υπηρε
τεί μόνο ένας μόνιμος παθολόγος, δεν 
εργάζονται γιατρός ΩΡΑ και γαστρε- 
ντερολαγος σε μόνιμη βάση, ενώ η 
οδοντίατρος συνταξιοδοτήθηκε.

Κυβερνητικές επιλογές
Τα παραπάνω είναι μόνο κάποιες λί

γες περιπτώσεις που συμπυκνώνουν, 
όμως, τη συνολική εικόνα. Ενώ συμ
βαίνουν όλα αυτά, η κυβέρνηση επέ- 
λεξε να ενισχύσει το διοικητικό κομ
μάτι του ΕΣΥ και όχι τις θέσεις εργα
ζομένων. Αυτό αποδείχθηκε ξεκάθαρα 
με την τελευταία προκήρυξη της Μί
νας Γκάγκα για τον διορισμό συντονι
στών διευθυντών. Η ορθή επανακοι- 
νοποίηση της προκήρυξης δεν σώζει 
την κατάσταση, καθώς απλώς δίνει πα
ράταση στην υφιστάμενη κατάσταση. 
Αν 6ε αναλογιστούμε τι έγινε με την 
προκήρυξη τω ν επιμελ ητών στα νοσο- 
κομεία (η οποία καθυστέρησε και πλέ
ον αυτοί θα ενίσχύσουν το πολύπαθο 
ΕΣΥ μετά τις εκλογές), τότε μάλλον 
πρέπει να περιμένουμε 5-6 επανακοι- 
νοποιήσεις ακόμα Άλλη μία απόδειξη 
της προχειρότητας με την οποία σχε
διάζουν την Υγεία μας.
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1  12.000 έχουν αποχωρήσει από το ΕΣΥ τα τελευταία
χρόνια

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

537.51 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παγκόσμια Ημέρα 
Νοσηλευτριών/χών

12.000 έχουν 
αποχωρήσει από το ΕΣΥ 
τα τελευταία χρόνια

ΑΠΟ ΤΟ 1965 και κάθε χρόνο σας 12 Μαΐου 
γιορτάζεται η Παγκόσμια Ημέρα Νοσηλευτών, 
με πρωτοβουλία του Διεθνούς Συμβουλίου 
Νοσηλευτών. Η συγκεκριμένη ημέρα 
είναι η επέτειος της γέννησης της«Κυρίας 
με το φανάρι» Florence Nightingale (1820), 
της νοσηλεύτριας που σηματοδότησε 
και επηρέασε το σύγχρονο υγειονομικό σύστημα.

Οπως επισημαίνει η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), 
η νοσηλευτική από αρχαιοτήτων χρόνων 
χαρακτηρίστηκε ως έργο αγάπης και προσφοράς 
για τον συνάνθρωπο. Με την πάροδο των χρόνων 
εξελίχθηκε σε επιστήμη. Με αφορμή τον εορτασμό 
της 12ης Μαΐου, Διεθνούς Ημέρας Νοσηλευτών, 
το φετινό θέμα του Διεθνούς Συμβουλίου 
Νοσηλευτών είναι: «Οι νοσηλευτές μας.
Το μέλλον μας».

Σήμερα, π ηλειοψηφία του νοσηλευτικού 
προσωπικού στη χώρα μας εργάζεται κάτω 
από αντίξοες συνθήκες. Οι 12,000 και πλέον 
αποχωρποεις νοσηλευτών από τα δημόσια 
νοσοκομεία της χώρας τα τελευταία χρόνια και 
η επακόλουθη μείωση του ανθρώπινου δυναμικού 
λόγω ελάχιστων προσλήψεων στα χρόνια ιης 
κρίσης, καθώς και οι εξαντλητικοί ρυθμοί εργασίας, 
οδηγούν συχνά σε επαγγελματική εξουθένωση. 
Ενδεικτικά, η αναλογία νοσηλευτικού προσωπικού 
προς τον πληθυσμό στη χώρα μας είναι 3,3 
νοσηλευτές /1,000 κατοίκους ενώ η αντίστοιχη 
αναλογία στην Ε.Ε. είναι 8,4 νοσηλευτές /1,000 
κατοίκους. Χαμηλότερα από την Ελλάδα είναι 
το Μεξικό (2,9/1.000) και η Τουρκία (1,9/1.G00). 
Στην πρώτη θέοη βρίσκεται π Νορβηγία με 17,7 
νοσηλευτές 71.000 κατοίκους, ενώ ο μέσος όρος 
στις χώρες ίου ΟΟΣΑ είναι 9 νοσηλευτές71.000 
κατοίκους. Σε έρευνα έχει βρεθεί ότι το ποσοστό 
δυσαρέσκειας των νοσηλευτών από τις συνθήκες 
εργασίας στη χώρα μας είναι 56%, ενώ το 
αντίστοιχο ποσοστό των Κάτω Χωρών είναι 11%. 
Επίσης πολλοί, νέοι κυρίως, νοσηλευτές οδηγούνται 
στη μετανάστευση, σε αναζήτηση καλύτερων 
οικονομικών συνθηκών και όρων διαβίωσης. 
Παρόλα αυτά δεν αναγνωρίστηκε από την Πολιτεία 
η αυτοθυσία που επέδειξε το νοσηλευτικό 
προσωπικό κατά τη διάρκεια της πανδημίας.

Οι νοσηλεύτριες/τές διεκδικούν:

< Ενταξη στα Βαρέα και Ανθυγιεινά Επαγγέλματα

• Αύξηση των μισθών, που σε πολλές περιπτώσεις 
είναι ίσοι ή και κατώτεροι του κατώτατου μισθού 
του ανειδίκευτου εργάτη

• Μονιμοποίηση των συμβασιούχων

• Ισχυρή Δημόσια Υγεία - Πρόνοια, με επαρκή 
στελέχωση και χρηματοδότηση.

Αντ. Ραυτ.
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1  Η πρόοδος του ΕΣΥ και η εμπιστοσύνη
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

216.51 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

±

Η πρόοδος του ΕΣΥ 
και η εμπιστοσύνη

Κύριε διευθυντά

Στη στήλη του κ. Παντελή Μηου- 
κάλα (φύλλο 2/5/2023) γίνονται 
αυστηρά σχόλια για το Εθνικό Σύ

στημα Υγείαε τηε χώραε μαε, όηωε 
και για το πρόσφατο νομοσχέδιο 
τηε αν. υπουργού Μίναε Γκόγκα, 
το οποίο αποσύρθηκε. Τονίζει 
στο άρθρο του ο κ. Μπουκάλαε 
ότι όπωε κατάντησε το ΕΣΥ στιε 
ημέρεε μαε και ιδίωε επί κυβερνή- 
σεωε Νέαε Δημοκρατίαε, μαε υπο
τιμά και μαε ταπεινώνει.

Ερχεται στη μνήμη μου ο στί- 
χοε με τον οποίο αρχίζει ένα σπου
δαίο ποίημα του Γ. Σεφέρη. «Και 
όμωε πρέπει να λογαριάσουμε πώε 
προχωρούμε». Μου χρησιμεύει αυ- 
τόε ο στίχοε, ανεξάρτητα από τη 
θέση και τη σημασία που έχει στο 
ποίημα, για να εκφράσω τη γνώμη 
μου πάνω στην εξέλιξη του συστή- 
ματοε Υγείαε στη χώρα μαε. Χρη
σιμοποιώ βέβαια τα πολλά χρόνια 
μου για να έχω μία, αε το πούμε, 
γενική θεώρηση, πώε εξελίχθηκαν 
τα πράγματα στην Υγεία, από την 
εποχή τηε δικτατορίαε του Μεταξά 
μέχρι σήμερα, μετά ο Β' Παγκόσμι- 
οε Πόλεμοε, ο εμφύλιοε πόλεμοε 
και οι μετέπειτα εποχέε. Διαμορ
φώνω την εντύπωση ότι έχουμε 
προχωρήσει πολύ.

Επιστρέφω ωστόσο στη σημε
ρινή πραγματικότητα και ειδικά 
στιε εφημερίεε των μεγάλων νο
σοκομείων, αυτέε που έχουν πε
ριγράφει ωε κόλαση για τουε ει- 
σερχόμενουε αλλά και για τουε 
εφημερεύοντεε νοσηλευτέε, λό
γω αθρόαε και συνεχούε προσέ-

λευσηε αρρώστων πάσηε αιτιο- 
λογίαε. Είναι τάχα υποτιμητική 
για τουε Ελληνεε η στράτευση πε
πειραμένων και εξειδικευμένων 
γιατρών από τον τομέα, να εργα
στούν στιε εφημερίεε; Υπάρχει 
έναε από αυτούε τουε γιατρούε, 
οι οποίοι έχουν περάσει 20 έωε 50 
χρόνια μέσα στα νοσοκομεία, που 
να μην μπορεί να διακρίνει ένα 
σοβαρό περιστατικό από ένα ελα
φρό και μη κρίσιμο; Ωστε να βοη
θήσουν στη σωστή επιλογή των 
αρρώστων, όσων πρέπει γρήγορα 
να παραπεμφθούν στα εξειδικευ- 
μένα τμήματα του νοσοκομείου, 
στα οποία θα μπορούσαν και οι 
ίδιοι, εν ανάγκη, να συνεισφέρουν; 
Ισωε είναι λίγο υπερβολικό, αλλά 
όχι προσβλητικό και υποτιμητικό. 
Απεναντίαε είναι τιμητική η δυ
νητική προσφορά εκ μέρουε των 
πεπειραμένων αυτών ιατρών, να 
βοηθούν στη διαλογή του πλήθουε 
των εισαγόμενων επειγόντωε και 
εν ανάγκη να βοηθούν στα τμή
ματα του νοσοκομείου.

Υπενθυμίζω ότι πριν από χρό
νια στέλναμε τουε γιατρούε, νε- 
οσσούε, προτού καλά καλά πά
ρουν το πτυχίο τουε, σε άγονεε 
περιοχέε, για υποχρεωτική θητεία 
ενόε έτουε, το λεγόμενο αγροτικό. 
Υπενθυμίζω ακόμα ότι στο στρά
τευμα και στα προχωρημένα φυ
λάκια στέλναμε γιατρούε, μόλιε 
απόφοιτουε από το πανεπιστή
μιο, να παρέχουν ιατρικέε υπη- 
ρεσίεε στουε στρατευμένουε Ελ
ληνεε. Ηταν υποτιμητικό, ήταν 
ατιμωτικό; Θα έλεγα όχι. Ηταν 
τηε ανάγκηε.

Η πρόοδοε του ΕΣΥ των Ελ
λήνων γίνεται με παλινδρομικέε 
κινήσειε. Πρέπει όμωε να λογα

ριάσουμε ότι προχωράμε. Ευγε- 
νικέε και φιλάνθρωπεε προτάσειε 
δεν θα πρέπει να απαξιώνονται 
και να λοιδορούνται.

ΑΛΚΙΒΙΑΔΗΣ Δ. ΤΣΑΠΟΥΛΗΣ

Συνταξιούχος Ιατρός
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1  ΠΟΕΔΗΝ: "Πάνω από 12.000 αποχωρήσεις
νοσηλευτών από τα δημόσια νοσοκομεία"

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

262.45 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΕΔΗΝ: "Πάνω από 12.000 αποχωρήσεις 
νοσηλευτών από τα δημόσια νοσοκομεία"
Μ

ε αφορμή τη σημερινή Παγκό
σμια Ημέρα του Νοσηλευτή (12 
Μάίου), η ΠΟΕΔΗΝ μέσω ανακοί
νωσής της δίνει εκ νέου μία εικόνα της 

δύσκολης κατάστασης που επικρατεί στο 
Εθνικό Σύστημα Υγείας, με την έλλειψη 
προσωπικού να αποτελεί πλέον μάστιγα 
στα περισσότερα νοσοκομεία της χώρας. 
Μεταξύ άλλων κάνει μία αναδρομή στην 
σκληρή περίοδο της πανδημίας του κο- 
ρωνοϊού όπου νοσηλευτές και ιατρικό 
προσωπικό "υπερέβησαν εαυτούς, ηγή- 
θηκαν, καινοτόμησαν, επιτέλεσαν με α
πόλυτη επιτυχία το έργο τους".
Σημειώνει πως η πλειοψηφία του νοση
λευτικού προσωπικού της χώρας εργάζε
ται κάτω από αντίξοες συνθήκες και μέ
χρι σήμερα έχουν αποχωρήσει από τα 
δημόσια νοσοκομεία, 12.000 και πλέον 
νοσηλευτές.
"...Οι νοσηλευτές, από την πρώτη στιγμή 
της πανδημίας COVID-19, όχι μόνο αντα- 
ποκρίθηκαν πλήρως στις ανάγκες της 
πρωτοφανούς κρίσης Δημόσιας Υγείας, 
αλλά υπερέβησαν εαυτούς, ηγήθηκαν, 
καινοτόμησαν, επιτέλεσαν με απόλυτη ε
πιτυχία το έργο τους και σε συνεργασία 
με το ιατρικό προσωπικό και όλους τους 
επαγγελματίες υγείας και εργαζόμενους 
στα Δημόσια Νοσοκομεία, συνετέλεσαν 
να πετύχει η χώρα κάτι αξιοθαύμαστο και 
καθόλου αυτονόητο:
Να μείνει όρθιο το Εθνικό Σύστημα Υγεί
ας και να μην καταρρεύσει...
Σήμερα, η πλειοψηφία του νοσηλευτικού 
προσωπικού στη χώρα μας εργάζεται κά
τω από αντίξοες συνθήκες. Οι 12.000 και 
πλέον αποχωρήσεις νοσηλευτών από τα 
δημόσια νοσοκομεία της χώρας τα τε
λευταία χρόνια και η επακόλουθη μείωση 
του ανθρώπινου δυναμικού λόγω ελάχι

στων προσλήψεων στα χρόνια της κρί
σης, καθώς και οι εξαντλητικοί ρυθμοί 
εργασίας οδηγούν συχνά σε επαγγελμα
τική εξουθένωση.
Ενδεικτικά, η αναλογία νοσηλευτικού 
προσωπικού προς τον πληθυσμό στη χώ
ρα μας είναι 3,3 νοσηλευτές/ 1.000 κα
τοίκους, ενώ η αντίστοιχη αναλογία στην 
Ε.Ε. είναι 8,4 νοσηλευτές/ 1.000 κατοί
κους. Χαμηλότερα από την Ελλάδα είναι 
το Μεξικό (2,9/1.000) και η Τουρκία 
(1,9/1.000)...", επισημαίνεται στην ανα
κοίνωση.
Ακολούθως η ομοσπονδία των Υγειονομι
κών, τονίζει ότι: "Σε έρευνα έχει βρεθεί ό
τι το ποσοστό δυσαρέσκειας των νοση
λευτών από τις συνθήκες εργασίας στη 
χώρα μας είναι 56% ενώ το αντίστοιχο 
ποσοστό των Κάτω Χωρών είναι 11%. Ε
πίσης πολλοί, νέοι κυρίως, νοσηλευτές ο
δηγούνται στη μετανάστευση σε αναζή
τηση καλύτερων οικονομικών συνθηκών 
και όρων διαβίωσης.
Παρ’ όλα αυτά δεν αναγνωρίστηκε από 
την πολιτεία η αυτοθυσία που επέδειξε 
το νοσηλευτικό προσωπικό κατά τη διάρ
κεια της πανδημίας.
Δικαιούμαστε και συνεχίζουμε να διεκδι- 
κούμε:
Την ένταξή μας στα Βαρέα και Ανθυγιει
νά Επαγγέλματα
Την αύξηση των μισθών που σε πολλές 
περιπτώσεις είναι ίσος ή και κατώτερος 
του κατώτατου μισθού του ανειδίκευτου 
εργάτη.
Την μονιμοποίηση των συμβασιούχων. 
Ισχυρή Δημόσια Υγεία - Πρόνοια με ε
παρκή στελέχωση και χρηματοδότηση.
Η παγκόσμια ημέρα του νοσηλευτή απο
τελεί επισήμανση αναγνώρισης του έρ
γου και της προσφοράς του".
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1  Υποστελέχωση
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-05-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

44.21 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υποσιελέχωση

Μήνυμα καθώε και ενδιαφέρουσεε 
πληροφορίεε για το νοσηλευτικό κλά
δο στη χώρα μαε δίνει η ΠΟΕΔΗΝ. Σε 
ανακοίνωσή ins αναφέρει ότι ήταν τε- 
ράστιοε ο αριθμόε των νοσηλευτών 
που αποχώρησαν από τα δημόσια νο
σοκομεία τα τελευταία χρόνια και συ
γκεκριμένα 12.000, ενώ ο κλάδοε εί
ναι σημαντικά υποστελεχωμένοε.
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